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PROTOKÓL IVR 29/04
Z POSIEDZENIA KOMISil GOSPODARKI

KOMUI{ALNEJ I PORZADKU PIIBLICZ ll E GO
W DNIU 07 grudniu 2004 roka.

Komisja Gospodarki Kornunalnej i Porz4dku Publicznego rozpoczpla
posiedzenie o godzinie I 2"u w skladzie wg listy obecnoSci stanowi4c ej zalqcznik
do niniejszego protokolu wg nastgpuj4cego porz4dku:

1. Ornówienie wykorzystania Srodków pomocowych na rozwój gospodarczy
gminy za 2004 rok.

2. Analiza rnaterialów na sesjp.
3. Sprawy róZne.

PrzewodniczEcy przywital wszystkich radnych oraz przybytych na posiedzenie
komisji goSci: Burmistrza L. KapciE, oraz p. A. Zimcha, prawnika przy Cechu
Rzemiosl Róznych.
Przewodnicz4cy, za zgodq pozostalych radnych postanowil rozpoczqó od
analizy p 3 i w zwiqzku z tym na posiedzenie komisji poproszone byly p. B.
Blaszkiewicz i p. T. Gola.

Ad. 3
Przewodnicz4cy odczytal dwa pisma w sprawie:

A. przekwalifikowania lokali socjalnych na mieszkalne,
B. przy dzielenia lokali

Ad. A Przewodniczqcy poprosil p. Blaszkiewicz o przyblihenie zagadnienia.
Wyjainita ona, 2 wniosek o przekwalifikowanie zostal napisany z inicjatywy
jednej osoby. W praktyce chodziloby o zwigkszenie czynszu dla pozostalych
mieszkaúców (s4 to w wipkszoSci ludzie, którzy i tak |yjE na ,,garnuszku
gnriny"). Przewodniczqcy poprosil radnych o wypowiedzenie swojej opinii w tej
sprawie. Glos zabral radny S. Fiutek, który stwierdzil, 2e w takim razie,
dlaczego grnina ma plació wigcej za tych co nie placE Radny W. Bilewicz
chcial wiedzieó, czy podtekstem przekwalifikowania nie jest czasem chgó
ktrpna. P. Blaszkiewicz przyznala, 2e iest to mozliwe. Radny stwierdzil wtedy,
ze jest to moze próba zabezpieczenia swoich, wlozonych w remont tego
mieszkania, pienipdzy. Przewodnicz4cy stwierdzll, 2e zasadnym w takim razie
byloby wyszczególnienie tego jednego lokalu i ewentualne jego
przekwalifikowanie.



,Komisia wvraiu pozvtvwna ooinie w zakresie orzekwalifikowottiu lokalu
sociulneeo na mieszkslnv orzv ulicv Daszytískieso 11/8"

jednogloénie ZA

Ad. B.
Pani B. Blaszkiewicz poinfonnowala, 2e chodzi o lokale:

a) ul. Piúczowska 16- lokal ulegnie zwolnieniu po wykonaniu wyroku
eksrnisji,

b) ul. 1l Listopada 80/8- usuniEta osoba, która zamieszkiwala bezprawnie,
istnieje propozycja zasiedlenia ( osoba, która zamieszkalaby w tym lokalu
zwolni lokal socjalny),

c) ul. 11 Listopada llll16- lokal odzyskany

,, Komisiu pozvtvwnie zuopiniowulu nrzvdziul lokuli miesz.kalnvclt w
nasteouigcv sposób:

a) Pitíczowskiei 16 przvdzielié p. Szaleniec u mieszkanie, które
opuíci p. Szuleniec nrzv uL Przemvstrowei 5 nrzvdzielié rodzinie
OTTO,

b) 1l-Listopada 80/8 przvdzielió p. R. Ositískiei:lokal po n.
Osirískiei, iuko lokal socialnv, przeznuczvé dlu osób z eksmisii,

c) ll-Listopada ll l/16- przvdzielió o. E. Jaworskiei- matce
sumotnie wvchowuiocei troie dzieci w tym iedno
ni eo elno spr aw n e wv n a i mu i uc ei mie s zkunie w S kr o niowie "

jednoglosnie ZA
Ad. 2

Poz 6
Sprawozdanie z pracy Bunnistrza mipdzy sesjami.

Komisja uwag nie wniosla

Poz" I
Uchwala w sprawie stwierdzenia wygaSnipcia mandatu radnego.

Kornisja postanowila pozostawió tp kwestig pod dyskusjg na sesjE

Komisja uwag nie wniosla



Poz" 9
Uchwala w sprawie uchwalenia programu wspótrpracy Gminy Jgdrzejów na rok
2005 z organizacjami pozarzEdowymi oraz innymi podmiotami prowadz4cyrni
dzialalnoSó pozytku publicznego.

Glos w tej sprawie zabral p. A. Zimoclt chcEc sprecyzowaó proÉby do Rady
zawarie w zlohonym przez Cech piSmie. Chciatby, aby Kornisja wzigla pod
rozwagQ rozszerzenie $3 i g4 Programu wspólpracy dodaj4c do $3 p. 9 w
brzmieniu ,,rozwój przedsiqbiorczoici", oraz do $4 p. 11 ,,wspieranie dzialan
na rzecz rozwoju przedsiqbiorczoici" Radny W. Bilewicz stwierdzil, 2e nie
widzi problernu w przyjgciu propozycji p A. Zirnocha, gdy2 bpdzie to stanowilo
pewnego rodzaju rozszerzenie moZliwoSci. Ostatecznie jednak komisja
postanowila pozostawió tg kwestig pod indywidualn4 rozwagg na sesji.

Komisja uwag nie wniosla
Poz" 10
Uchwata w sprawie trybu postgpowania o udzielenie z budZetu gminy dotacji
podmiotom, nie zaliczonym do sektora finansów publicznych, sposobu jej
rozltczenia onz sposobu kontroli wykonania zlecone go zadania.

Komisja uwag nie wniosla

Poz 11
Uchwala w sprawie ztnian w budzecie miasta i grniny na2004 rok.

Bunnistrza zloLyl wyjaSnienia dotycz4ce m. in. podzialu kwoty ( 113 tyí; zl \
otrzytnanej z Ministerstwa Finansów z rezerry subwencji ogólnej na ZBM i
ZPOZ.
Radna M. Baraúska zapytala Burmistrza jak to jest, 2e daje sip pieni4dze ZBM,
ale z przeznaczeniem dla ZWLK, dodatkowo umarza sig ZW|K nale2ny grninie
zysk, czy zaklad ten nie jest traktowany na specjalnych warunkach. Burmistrz
wyjaSnil, 2e chodzi o dwie róZne sprawy, gdyz tarn jest rnowa o umorzeniu
zysku z 2003 roku, natomiast nie nale2y mieszaé do tego roku 2004. Radny K.
Michalski zapytal: ,, Czyli jest to faktyczna dotacja dla ZWiK?" Bunnistrz
odpowiedzial, 2e nie, jest to przeznaczone na dlugi ZBM. Jak ZBM zaplaci dla
ZWIK, to ZWiK wplaci gminie nalehny podatek od nieruchornoéci. Glos zabral
radny K. Chalupka i stwierdzll,Ze Komisja Rewizyjna zwrócila sig z wnioskiem
do Btrrmistrza o wyegzekwowanie zobowi4zan z ZWiK, nic w tej sprawie nie
zostalo zrobione, a teraz zwalnia sig zaklad z zysku. Burmistrz wyjaénil, 2e jest
to ,,zysk papierowy", z po zmianie przepisów, kiedy amortyzacja stanowi dla
zaH,ladv koszt, nie generuje on zysku wcale. Radny K. Chalupka podsurnowal,
2e w takirn razie nie powinni zwigkszaó pensji w zakLadzie o 23oA.



Komisja wigcej uwag nie wniosla

Poz 12
Uchwala w sprawie: wprowadzeniazmian w: Gminnym Programie Profilaktyki
i Rozwi4zywania Problemów Alkoholowych na rok 2004".

Po wyjaSnieniach Burmistrza

Komisja uwag nie wniosla

Przewodniczqcy oglosil przerw€ 13.30- 13.40

Poz 13
lJchwala w sprawie zmiany uchwaly Nr XVIi 1 7 4103 Rady Miejskiej w
Jgdrzejowie z dnia 29 grudnia 2003 roku w sprawie zmiany Statutu Zwiqzktt
Migdzygminnego ,,Ekologia" z siedzlb4 * Jgdrzejowie.

Komisja uwag nie wniosla

Poz 14
Uchwala w sprawie wyraZenia zgody na nabycie nieruchomoéci narzeez Gminy
JEdrzejów.

Komisja uwag nie wniosla

Poz 15
Uchwala w sprawie wyraZenia zgody na zamianp nieruchomoSci komunalnej
na nieruchomoSó stanowi4cq wlasnoSó osoby frzycznel.

Komisja uwag nie wniosla
Poz 16
Uchwala w sprawie wyrahenia zgody na zamianp nieruchornoSci komunalnej
na nieruchomosó stanowi4cq wlasnoSó osoby fizycznej.

Na posiedzenie przybyl Naczelnik Abrarnowicz i wyjaínll, 2e z uwagi na to, Le
s4 róznice w wielkoSci zamienianych dzialek" dlatego w Uchwale zawarta jest
klatrzula,,Szczególowe warunki umowy okresli B urrnistrz"

Komisja uwag nie wniosla

Poz 17
Uchwala w sprawie wyrazenia zgody na zamiang niemchornoSci komunalnych
na nieruchomoSó stanowi4c4 wspóhvlasnoSó osób fizy czny ch.

Komisja uwag nie wniosla



Poz 18
Uchwala w sprawie okreSlenia wzorów formularzy informacji i deklaracji na
podatek rolny, podatek leSny oraz podatek od nieruchomoSci.

Komisja uwag nie wniosla
Poz 19
Uchwala w sprawie obniZenia ceny skupu Zyta do celów wymiaru podatku
rolnego na 2005 rok.

Komisja uwag nie wniosla
Poz 20
lJchwala w sprawie ustalenia wysokoSci stawek podatku od nieruchomoSci na
2005 rok.

Burmistrz wyjaSnil, 2e wczeíniej stawka ta mogla byó rozmaicie róZnicowana
( np. na tereny wiejskie i rniejskie), natomiast po wejéciu Polski do UE nie ma

takiej mozliwoSci i ksztaltuje sig na poziomie 15. 50 zl.

Komisja uwag nie wniosla

Poz" 21
{Jchwala w sprawie ustalenia wysokoSci stawek podatku od posiadania psów,
okreSlenia terminn platnoSci oraz jego poboru w 2005 roku.

Radny W. Bilewicz przedstawil swoj4 propozycjQ, aby ustanowió syrnboliczn4
stawkg podatku. Burmistrz poinformowal, ze odgórnie ustalona jest tylko górna
granica podatku na poziomie ok. 5l zl. W zwiqzku z tym radny W. Bilewicz
postawil wniosek:

WNIOSEK I
,,Wnioskujg, aby posiadacze psów placili podatek:

l) od jednego psa od 20- 25 zl
2) od drugiego i nastgpnego od 30- 35 zl"

JednornyÉlnie prze glosowany

Poz. 22
Uclrwala w sprawie zarzqüenia poboru podatków i oplat w drodze inkasa,
okreSlenia inkasentów i wysokoSci wynagrodzenia za inkaso.

Komisja u\ryag nie wniosla



Poz 23
Uchwala w sprawie: ustalenia wysokoéci stawek podatku od érodków
transportowych na rok 2005.

Burmistrz wyjaénil, 2e nowoéciE jest pozycja ,, liczba osi cztery lub wipcej",
która umieszczona jest dla asekuracji, gdyby zdarzylo sip w ci4gu roku, 2e
istniej4takie samochody (ustawa tego nie przewiduje).

Komisja u\ryag nie wniosla

Ad. I
Przewodnicz4cy poinformowal Burmistrza, 2e otrzymal informacjg od p.
Sekretarz, 2a grnina nie wykorzystala w roku 2004 Zadnych Srodków
pomocowych.
Burmistrz wyjaSnil, 2e wszystkie irodki pozyskiwarre ,z zewnqfrz" moZna uznaó
za pomocowe.
W zwiqzku z powyZszym Przewodniczqcy poprosil o sporz4dzenie takiej
informacji na nastgpn4 Komisjp.

Ad. 3
Przewodniczqcy odc4ftal zebranym,,Uchwalg w sprawie wyraZenia zgody na
rozpoczQcie prac zwrqzanych zrealizacj4 inwestycji pod nazw4: budowa
budynktr handlowo- ushrgowo- rnieszkalnego wrazzprzylqczami infrastmktury
technicznej przy ul. KoÉcielnej w Jpdrzejowie"

Burmistrz wyjaSnil, 2e jest to uchwala intencyjna, niezbgdna by podjaó dalsze
dzialania w tym kierunku. Dodal, 2e z chwilq wykonania budynek bgdzie
przeznaczony do sprzedania. Radny W. Bilewicz poinformowal, ze wydaje mu
sip dziwne sprzedawanie budynku, wobec którego gmina ma zobowiqzania z
tytulu wykonawstwa. Burmistrz wyjaénil, ze jest to normalny proceder i
podkreSlil, 2e jest to budowane z chgci uzyskania zysku.
Kornisja wigcej pytaú nie miala.
Przewodnicz4cy powiedziaL, 2e Plan Pracy Komisja pozostawia w takiej postaci
jak w roku ubieglym.
PrzewodniczEcy zakonczyl posiedzenie komisji o godz. 14.30

Protokolowulu:
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Karina Mackiewicz

Pr zew o d n ic zqcy Ko misj i G o sp o dar ki
Komanulnej i Porzqdku Publicznego


